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Medisch afval  -  Inzameling

Als we het hebben over medisch afval, dan is vooral de beperking van het risico op 
besmetting, vergiftiging of verwonding erg belangrijk. Dat blijft dan ook de belangrijkste 
doelstelling van het beleid rond dit type van afval. We kunnen medisch afval opdelen in 
drie soorten: ziekenhuisafval, afval van geneeskundige praktijken en afval van 
thuisverpleging. De grootste uitdaging ligt in de ziekenhuizen. Omdat daar een relatief 
groot aandeel van het afval risicohoudend is (15%), lopen de kosten al snel op tot 50% 
van de totale afvalverwerkingskosten. 

1. Hoeveel ton medisch afval werd de voorbije vijf jaar ingezameld? Graag opgedeeld 
per jaar en per soort (ziekenhuis, praktijken, thuisverpleging).

2. Hoe evolueert het aandeel risicohoudend medisch afval? Zien we hier de voorbije 
jaren een relatieve daling of niet?

3. Kan de hoeveelheid medisch afval worden verminderd? Wordt er door de sector 
aandacht besteed aan het verminderen van medisch afval?

4. Zijn er de voorbije vijf jaar problemen geweest met besmetting, vergiftiging of 
verwonding door medisch afval? Zo ja, graag een indeling per jaar en per type. 
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1. Hoeveelheden medisch afval uit het Integraal Milieujaarverslag (IMJV) (tweejaarlijkse 
bevraging):

jaar 2010 2012 2014 2016
medisch afval (primair) (ton) 55.779 50.041 50.557 60.857

Deze hoeveelheden zijn gebaseerd op steekproeven, op basis waarvan een extrapolatie 
gebeurt. In het IMJV is geen onderscheid tussen de verschillende bronnen.

2. De verhouding risicohoudend en niet-risicohoudend medisch afval blijft vrij constant.

3. Bij het medisch afval, in het bijzonder bij het risicohoudend medisch afval, ligt de nadruk 
op de veiligheid en het voorkomen van besmettingsgevaar. Het verminderen van 
medisch afval is dus geen prioriteit. Wel wordt er in ziekenhuizen en geneeskundige 
praktijken aandacht besteed aan het voorkomen en correct sorteren van andere 
bedrijfsafvalstoffen.

4. Er zijn geen gevallen van besmetting, vergiftiging of verwonding door medisch afval 
bekend.


